
Уважаеми Доц. Чобанов, 

Прочетох цялата качена от Общината документация по  повод предвидените промени. Потърсих 
в нета но неуспешно подобна документация по повод предишните изменения. Изках да видя 

каква е била предварителната оценка на въздействие при орязване на една трета от местата и 
какво е било лично вашето мнение по въпроса. Тази година ли разбрахте, че като изваждате от 

едно число-то се намалява? 

Г-н Чобанов, оправете си кашата с изчезналите местата, защото търпението на хората се 
изчерпва! От 10 години с г-жа Фандъкова строите "денонощно" градини и сега местата са по-

малко от преди няколко години.  

С уважение, Георги Маринов! 

 


